

Tom Boonen will wave the green flag of the 4 Hours of Spa-Francorchamps



Tom Boonen, the famous Belgian professional cyclist, a four timewinner of the Paris-Roubaix and three time winner of the Tour des Flandres, will wave the Green Flag at the start of the 4 Hours of Spa-Francorchamps on Sunday afternoon.

He will also participate in the autograph session on Sunday morning from 10h40 to 11h10 with the Team Inter Europol Competition and his good friend Sam Dejonghe. Tom, Sam and all of the other ELMS drivers will be available for pictures and autographs, so come and meet them!

The entry for the 4 Hours of Spa-Francorchamps is free, with paddock and gridwalk included.

The start of the race on Sunday 22 September will be given at 12h30 (local time).

Tom Boonen agitera le drapeau vert des 4 Heures de Spa-Francorchamps



Tom Boonen, célèbre cycliste belge professionnel, quatre fois vainqueur du Paris-Roubaix, triple vainqueur du Tour des Flandres, et bien d'autres, donnera le départ des 4 Heures de Spa-Francorchamps ce dimanche après-midi.

Il sera également présent pour la séance d'autographes dimanche matin de 10h40 à 11h10 avec l'équipe Inter Europol Competition et son compatriote et ami Sam Dejonghe. Tom, Sam et tous les pilotes ELMS viendront à la rencontre des fans pour photos et autographes. Venez nombreux ! L'entrée pour les 4 Heures de Spa-Francorchamps est gratuite avec le paddock et la grille de départ accessibles à tous.

Le départ des 4 Heures de Spa-Francorchamps sera donné dimanche 22 septembre à 12h30 (heure locale).